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אישור נסיעה לחו"ל של סגנית ראש המועצה, אלה קאופמן ללא מימון המועצה, למשלחת של ההסתדרות  .6

 הציונית.

 

 

 

 עדכון תברים .1

 2025יוני תברים למליאת  .2

3.  

 תברים חדשים 

      

מס' 
 תב"ר

 שם התב"ר
משרדי 
ממשלה 
 ואחרים 

קרנות 
 הרשות

סה"כ 
 תקציב

סה"כ 
תקציב 
 באלש"ח

  300             300,000      300,000        -               תיקון ליקויים מערכות גילוי וכיבוי אש   1214

  300             300,000      300,000        -               סה"כ  
 כולל תהליך אישור בטיחות בכלל מוסדות החינוך והגנים גם במערכות גילו אש וגם במערכות כיבוי אש. -דברי הסבר 

 מאשרים פה אחד את התב"ר לתיקון ליקויים מערכות גילוי וכיבוי אש. החלטה:

      

מס' 
 תב"ר

 שם התב"ר
משרד 

התרבות 
 והספורט

קרנות 
 הרשות

סה"כ 
 תקציב

סה"כ 
תקציב 
 באלש"ח

  425             425,000      297,500      127,500     תכנון אולם ספורט בינוני בשכונת נוף השדות  1215

  425             425,000      297,500      127,500     סה"כ  
 .1001817613הרשאה מספר  . מצ"ב11, חלקה 7815תכנון אולם בינוני, גוש  -דברי הסבר 

   מאשרים פה  אחד את התב"ר לתכנון אולם ספורט בינוני בשכונת נוף שדה החלטה:

      

      

      

 תב"רים לעדכון 

 

מס' 
 תב"ר

תקציב  שם התב"ר
 מקורי

תוספת/   
 )הפחתה(

תקציב 
 מעודכן

תקציב 
מעודכן 

 ₪באלפי 

1142 
  100             100,000     -  100,000     קרן פיתוח -קרצוף וריבוד כבישים רחוב הארז וההגנה 

  171             171,000     171,000    -               קרן כבישים -קרצוף וריבוד כבישים רחוב הארז וההגנה 

  271             271,000      171,000      100,000     סה"כ  

      
 תיקון שקיעות והתאמת שוחות. -דברי הסבר 

 .1142מאשרים פה אחד את עדכון תב"ר  החלטה:
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מס' 
 תב"ר

תקציב  שם התב"ר
 מקורי

תוספת/   
 )הפחתה(

תקציב 
 מעודכן

תקציב 
מעודכן 

 ₪באלפי 

1159 

קרן  -פרוייקטים הנדסיים לשדרוג כבישים ומדרכות 
 פיתוח

    700,000  -     700,000             700  

קרן  -פרוייקטים הנדסיים לשדרוג כבישים ומדרכות 
 כבישים

    700,000  400,000  1,100,000          1,100  

  1,800          1,800,000   400,000      1,400,000  סה"כ  
 עבודות הנדסיות ברחובות הלבונה, תלתן, מימון עד קצה גבול מגרש טופ השדות, השלמת פתרון ברחוב  -דברי הסבר 

 הדקלים.                     
 .1159מאשרים פה אחד את עדכון תב"ר  החלטה:

     

      

מס' 
 תב"ר

תקציב  שם התב"ר
 מקורי

תוספת/   
 )הפחתה(

תקציב 
 מעודכן

תקציב 
מעודכן 

 ₪באלפי 

  600             600,000     200,000  400,000     קרן כבישים -)שפ"ע(  2025הסדרת מדרכות וכבישים  1207

  600             600,000      200,000      400,000     סה"כ  
 עבודות תמרור, שילוט וסימון כבישים. -דברי הסבר 

 
 .1207מאשרים פה אחד את עדכון תבר  החלטה:
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  2025לשנת   9פרוטוקול ישיבת מליאת מועצה מן המניין מספר 

 . עדכוני ראש המועצה.1

 2025לשנת  9פרוטוקול ישיבת מליאת מועצה מן המניין מספר 

 . עדכוני ראש המועצה1

. נפתח בעדכוני ראש 9אני פותחת את ישיבת מליאת המועצה מן המניין מס'  גב' גרין, ראש המועצה:         

המועצה. אנחנו עדיין נמצאים במצב שבו האחים והאחיות שלנו עוד לא חזרו הביתה. אנחנו כולנו מייחלים, 

מתפללים ועושים את כל מה שאנחנו יכולים כדי שיחזרו הביתה כל החטופים והחטופות. מאחלים לכל 

החלמה מהירה ומתפללים לשובם לשלום של כל כוחות הביטחון. בימים אלו נתנו שובר לבריכה הפצועים 

לפצועי צה"ל ממלחמת חרבות ברזל בשיתוף פעולה עם מאיר זגורי מהבריכה. בימים אלה זה חודש ההוקרה 

חיילים לחיילי המילואים. אנחנו נעשה איזה שהוא אירוע הפנינג בבריכה, נפרסם אותו בקרוב. כמובן ש

המילואים זכאים להנחה. יצא סרטון הצדעה למען משפחות המילואים. ואנחנו בקשר גם עם עמותת עוגן וגם 

עם עמותת נשות המילואים שיצרו איתנו קשר. הן מובילות כל מיני נושאי מדיניות למען משפחות 

מתן עם משרד השיכון המילואים. ואנחנו מחזקים אותם ואת הפעילות שהם עושים. אנחנו נמצאים במשא ו

 180יח"ד יצאו לדרך ונמצאות בשלבי בניה. מתוכן היו  400לגבי נושא השכונה החדשה, נוף השדות. כזכור, 

 1000בני המקום זכור למחיר מטרה. בימים אלה אנחנו במשא ומתן לגבי  90יחידות מחיר מטרה, מתוכן 

כן יש הצעה שנזרז את הנושא הזה ונקדם ול 1/9-יחידות הנוספות. כאשר מחיר מטרה אמור להסתיים ב

אותו. נרחיב על זה בהמשך, אבל זה אנחנו נמצאים במשא ומתן מתקדם. אירועי הקיץ בפתח, מחלקת הנוער 

 והצעירים תפרסם את כרטיס הנוער ואת הפעילויות שיש לנוער בקיץ. שיעבור קיץ בטוח ושקט. 

 עומרי רצון –. הצעה לסדר 2

 הצעה לסדר עומרי רצון. ראש המועצה:גב' גרין,          

 טוב, אז כמו שאתם יודעים, הרב טוביאס לצערנו כבר לא בתפקיד. עומרי רצון:         

 עקב גיל. עו"ד שפרבר:         

עקב הגיל. הופרש לא מרצון. בכל מקרה, כרגע יש לנו רב ממלא מקום, אבל כמובן שזה לא מצב  עומרי רצון:         

תקין. צריך מישהו שיאייש את המשרה הזאת. והתחלנו בעצם את התהליך הזה בצורה מסודרת לאורך כמה 

חודשים כבר. כל המינויים של הגוף הבוחר. חלק ראינו שמשרד הדתות אמר שהם לא מתאימים לפי 

הנהלים. החלפנו, השארנו, וכו'. זה כבר עלה למליאה פה כמה פעמים לאשר כמה אנשים שונים. עכשיו, 

לפי מכתב שראיתי שהוציא בעצם המשרד לשירותי דת כל הגוף הבוחר אושר מבחינתם, הכל עבר בצורה 

משרד הדתות תקינה. מה שנשאר כרגע זה בעצם להעביר את זה לאישור כללי של המליאה, כדי שזה יגיע ל

ויקבעו בעצם תאריך לתחילת הבחירות, הסדר של הבחירות, שבעצם משם נוכל להתקדם ושייבחר רב 

. ובמכתב הוא גם מציע להעלות את זה כבר 5/5-היישוב. עכשיו, אני ראיתי גם במכתב שבעצם זה כבר יצא ב

שגם זה לא הופיע, אז לכן וזה לא היה. וראיתי גם בסדר היום של המליאה הזאת  13/5-במליאה שתהיה ב

ביקשתי להעלות את זה, כי אני כן רוצה שכבר נתקדם עם מהלך של בחירות ושייבחר מי שייבחר להיות רב 

 של הישוב. 

 איפה זה תקוע באמת? יעל בן מרדכי:         
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 אז תודה. אני מציעה שנדון בזה, מי בעד לדון בזה? פה אחד. גב' גרין, ראש המועצה:         

 מאשרים פה אחד לדון בהצעה לסדר של עומרי רצון.  החלטה: 

יש פה כמה דברים. רק לומר קודם כל תודה לרב קרסיק שהוא הרב של עמק חפר  גב' גרין, ראש המועצה:         

שהתמנה להיות ממלא מקום ומסייע בכל הדרוש. וכמובן תודה על הרב טוביאס על כל העשייה שלו לכל 

הדתות הציע מועמדים, אנחנו נשלח לכם את זה, אני מבינה שזה לא נשלח, אנחנו נשלח  אורך השנים. משרד

לכם את זה. אני אומר שצריך לבדוק האם כל המועמדים שמשרד הדתות הציע מתאימים ויוצרים איזשהו 

איזון כמו במועמדים שהמועצה הציעה. הרי המועצה הציעה חמישה מועמדים, ככה, שייצג את רוח חברי 

 ועצה והסיעות השונות.המ

 סליחה, אבל אנחנו לא קיבלנו, נכון?  יעל בן מרדכי:         

 אז כנראה שלא קיבלתם. גב' גרין, ראש המועצה:         

 כי אני לא ראיתי. יעל בן מרדכי:         

 כנראה שלא קיבלתם. זה ככה לקראת היום.  גב' גרין, ראש המועצה:         

 לא חמישה אישרנו כבר. פמן:אלה קאו         

 לא, את התשעה של השר. גב' גרין, ראש המועצה:         

 היא מדברת על אלה שלא של המועצה. עו"ד שפרבר:         

אני מקבלת את מה שעומרי אומר. אני אומרת, את התשעה של השר כנראה נפל  גב' גרין, ראש המועצה:         

נו בבית. תקבלו אותם. לשלוח את זה מחר לחברי המועצה. אני אומר שממה בינינו, לא בינינו אלא פה אצל

שאנחנו עיינו בזה, על פניו יכול להיות שנרצה להתנגד לא לבן אדם ספציפי כזה או אחר אלא לסוג ההרכב 

שבחר השר. אנחנו נעלה את זה למליאה הבאה ביולי. עד אז מי שתהיה לו התנגדות או משהו או רעיון אחר 

 וב לנו, אם לא, נדון בזה במליאה ואו שנאשר או שנבקש שינוי כזה או אחר. שיכת

 )עו"ד אבינועם פרץ נכנס לחדר הישיבות(          

 אבל המועצה יכולה להתנגד למינויים של השר? אריה דורון:          

 כן. בעצם צריך את אישור המועצה.  גב' גרין, ראש המועצה:         

 זאת אומרת עכשיו זה מובא לאישור, זה לא מאושר כבר. רצון: עומרי         

 נכון. גב' גרין, ראש המועצה:         

אבל אם עכשיו השר בעצם, המשרד בחר נציגים מסוימים, הוא לא בחר את זה מעצמו,  עומרי רצון:         

גם לפי הנהלים, אז מה  הוא לא מכיר פה אנשים. מן הסתם הוא עשה עבודת בית וכל האנשים פה מאושרים

 הבעיה בזה?

 אז כשנדון בנושא, גב' גרין, ראש המועצה:         

 גם לפי כמות אנשים גברים.  עומרי רצון:         

אז כשנדון בנושא, נדון בו וזה יהיה בפני כולם. ומי שרוצה להביע את עמדתו אז  גב' גרין, ראש המועצה:         

היא שאנחנו נשלח את זה מחר, מחרתיים לכל חברי המליאה. ונכניס את זה  הוא יביע. בקיצור, ההחלטה

 לסדר היום של המליאה הבאה. תודה. 

 אני אשמח לאשר את זה כבר עכשיו דרך אגב.  עומרי רצון:          

 אני יודעת, אבל אנחנו לא נאשר את זה עכשיו, כי אין את זה בפניהם.  גב' גרין, ראש המועצה:          

 עכשיו.   זה לא יקרה           
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 זה לא תקין שהשר ביקש כבר לפני חודש לאשר את זה, עומרי רצון:          

אז שהשר יפנה. אם השר יפנה אלי אני אסביר לו למה זה לא אושר, בסדר גמור.  גב' גרין, ראש המועצה:          

 ל מיני עניינים ולא תמיד זה נענה. השר יודע לפנות כשהוא צריך משהו. גם אנחנו פונים לשר בכ

 . אישור מינוי ושכר של מהנדס המועצה.3

אישור מינוי ושכר של מהנדס המועצה. מהנדס המועצה נבחר במסגרת ועדת  גב' גרין, ראש המועצה:         

 מכרזים. ובעצם מה שאנחנו נדרשים לאשר זה את המינוי שלו ואת השכר שלו. אסף שנהב, מהנדס המועצה,

משכר מנכ"ל. השכר  85-95%היה שנתיים אדריכל המועצה וסגן מהנדס המועצה. טווח השכר לתפקיד הוא 

 . 2.5%-והעלייה היא לפי החוק, כל שנה ב 85%ההתחלתי הוא 

 אחרי שנתיים הוא יגיע. עו"ד שפרבר:         

. קודם כל אני רוצה באמת להגיד תודה 1/7, תאריך תחילה 100%היקף משרה  גב' גרין, ראש המועצה:         

. אנחנו נשלח הזמנה במליאת 29/6-לרמי יוגב, מהנדס המועצה היוצא. אנחנו גם נעשה טקס פרידה ב

 המועצה. ולאחל בהצלחה לאסף. מי בעד? פה אחד. 

 מאשרים פה אחד את מינוי ושכר מהנדס המועצה.  החלטה: 

 אבל למה לא שמים מהנדס רסמית? הוא לא מהנדס, הוא אדריכל. כל אחד והתפקיד שלו. אריה דורון:         

התפקיד שנקרא מהנדס מועצה, יכול לאייש אותו גם מישהו עם השכלת אדריכל.  גב' גרין, ראש המועצה:         

מחפש מישהו  עכשיו השאלה מה אתה מחפש. אתה מחפש מישהו שידע לעבוד עם הקבלנים או שאתה

שידע איך לבנות את הישוב עתידית, בראייה אדריכלית כוללת? ובסופו של יום זה הבן אדם. אתה מראיין 

אנשים, אחד ההשכלה שלו היא אדריכל, אחד ההשכלה שלו מהנדס. ומי הכי מתאים בכישורים שלו לדבר 

 הזה. 

 , אריה דורון:בונים בית, לוקחים מהנדס, לוקחים אדריכל         

 אבל כשאתה בונה בית אתה לוקח מהנדס.  גב' גרין, ראש המועצה:        

 עו"ד שפרבר:אריה, בחצי מהרשויות בארץ המהנדס הוא אדריכל. כלומר מבחינת החוק אתה יכול לבחור         

 או מהנדס או אדריכל.         

  אני לא מדבר על החוק, אני מדבר על החשיבה. אריה דורון:         

 אני מוכנה להרחיב בחשיבה אם תרצה.  גב' גרין, ראש המועצה:        

 . אישור תב"רים. 4

אישור תב"רים. תב"ר חדש, תיקון ליקויים מערכות גילוי אש וכיבוי אש, זה  גב' גרין, ראש המועצה:          

ש"ח. מי בעד?  300,000משהו שנדרש למוסדות החינוך והגנים בהתאם לביקורות שאנחנו עוברים. סך הכל 

 פה אחד.

 מאשרים פה אחד את התב"ר לתיקון ליקויים מערכות גילוי אש וכיבוי אש.  החלטה: 

חדש תכנון אולם ספורט בינוני בשכונת נוף השדות. אנחנו קיבלנו הרשאה  תב"ר גב' גרין, ראש המועצה:          

. נאמר שקיבלנו באופן יוצא 11חלקה  7815תקציבית ממשרד הספורט. מדובר בתכנון האולם הבינוני, גוש 

דופן גם אישור לתכנון אולם גדול. לא הבאנו את זה כרגע להרשאה תקציבית כדי לא לשים את הכסף 

ש"ח מתקציב הרשות. סך הכל  297,500-יכול להיות שבישיבה הבאה נביא גם את זה. מדובר ב בקרנות. אבל

לתכנון. אחרי שנסיים לתכנן אנחנו גם נגיש קול  127,000ש"ח. כלומר משרד הספורט נותן לנו פה  425,000

 קורא לביצוע. מי בעד? פה אחד.
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 נוני בשכונת נוף השדות.מאשרים פה אחד את התב"ר לתכנון אולם ספורט בי החלטה: 

קרצוף וריבוד כביים רחוב הארז וההגנה. אנחנו נמצאים  1142תב"רים לעדכון.  גב' גרין, ראש המועצה:          

בשלב שבו מעיינות השרון צריכים לעשות שם כמה עבודות בשוחות וכמה תיקונים. חלק מזה אנחנו צריכים 

 171,000שיש שם והתאמת השוחות. מדובר בתוספת של אחר כך להסדיר את הקרצוף וריבוד השקיעות 

 ש"ח לתב"ר. מי בעד? פה אחד. 271,000ש"ח לתב"ר הקיים. סך הכל 

 .  1142מאשרים פה אחד את עדכון תב"ר  החלטה: 

פרויקטים הנדסיים לשדרוג כבישים ומדרכות. אני מזכירה שזה  1159תב"ר  גב' גרין, ראש המועצה:          

וטפים שההנדסה צריכה לעשות. אם זה הנמכה בכניסות לבתים, אם זה תיקון בורות ודברים פרויקטים ש

כאלו. השלמת הפתרון ברחוב הדקלים שאישרנו, נדרשת שם עוד תוספת תקציבית. הסדרת החניה ברחוב 

מי מיליון ש"ח.  1.8ש"ח, זה אומר שהתקציב המעודכן יהיה על סך של  400,000מימון ועוד. התוספת היא 

 בעד? פה אחד.

 .1159מאשרים פה אחד את עדכון תב"ר  החלטה: 

. זה מה שמשמש את השפ"ע למעשה 2025הסדרת מדרכות וכבישים  1207תב"ר  גב' גרין, ראש המועצה:          

ש"ח. מי בעד?  600,000ש"ח. סך הכל התקציב  200,000לעבודות תמרור, שילוט וסימון כבישים. תוספת של 

 פה אחד.

 .1207מאשרים פה אחד את עדכון תב"ר  החלטה: 

 . סגירת תב"רים5

 את לא צריכה לקרוא, בסגירה את יכולה רק להגיד מספרי תב"רים.  עו"ד שפרבר:         

אוקי. מדי תקופה אנחנו עוברים על התב"רים הישנים וסוגרים אותם. מבחינת  גב' גרין, ראש המועצה:         

ריך להיות עם אורך חיים מאד ארוך. אז אנחנו פותרים פר שנה. תודה להגיד משרד הפנים תב"ר לא צ

לסנדרה ולציפי ולכל הצוות על העבודה המקצועית והמאומצת בעניין הזה. אנחנו מדברים על חיסכון שיחזור 

 ש"ח.  385,380לקרנות בסך של 

התב"רים אין בהם יתרה שלילית.  את רק מקריאה את המספרים. אגב, כל הקרנות, כל עו"ד שפרבר:          

 כולם ביתרת עודף או שניים מהם באפס. 

 תכנון הקמת פארק ע"ש קופלמן הגולן. 952תב"ר  גב' גרין, ראש המועצה:         

 מספיק מספר. עו"ד שפרבר:          

, 1129, 1070, 1069, 1051, 1038, 1034, 1024, 1018, 1017, 1007, 1005, 999תב"ר  גב' גרין, ראש המועצה:          

ש"ח. מי בעד? פה  1,122,506היא  31/3/2025. היתרה שחוזרת לקרנות, נכון ליום 1179, 1146, 1140, 1131

 אחד.

 מאשרים פה אחד את סגירת כל התב"רים שהוזכרו. החלטה: 

 . אישור נסיעה לחו"ל של סגנית ראש המועצה אלה קאופמן 6

הסעיף האחרון זה אישור הנסיעה לחו"ל של סגנית ראש המועצה, אלה קאופמן.  עצה:גב' גרין, ראש המו         

 זה ללא מימון המועצה, למשלחת של ההסתדרות הציונית. את רוצה להגיד שתי מילים על זה? נדרש? 

 היא לא מבקשת מימון מועצה אז אין צורך. עו"ד שפרבר:         

רך. יש אישור של ייעוץ משפטי. זו משלחת שאני יצאתי אליה כראש רשות אין צו גב' גרין, ראש המועצה:         

ועוד חברות מועצה. כאן לקחו חלק מסגנים, חברי מועצה ועוד נשים ממגזרים שונים. משלחת של 
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ההסתדרות הציונית. אני אוסיף שאני חזרתי מהמשלחת עם הבנה גדולה על האנטישמיות שקורית בחו"ל, 

ים, גם יהודים לא מבינים בדיוק מה קורה במדינת ישראל. וכתוצאה מכך הצלחנו לאו דווקא מהלא יהוד

לעשות משלחת של נוער ללונג איילנד, מהתיכון, שיצאה עכשיו וחזרה. ואני מקווה שגם את תחזרי עם איזה 

 שהן תובנות. מי בעד? פה אחד.

 קאופמן. מאשרים פה אחד את נסיעתה לחו"ל של סגנית ראש המועצה, אלה  החלטה: 

 ישיבת המועצה הנוספת שאנחנו צריכים לקיים ביוני לעניין הארנונה.  גב' גרין, ראש המועצה:          

, על מנת לאשר את צו 30/6בכל חודש יוני חייבים לקיים ישיבת מועצה נוספת עד  עו"ד שפרבר:          

 הארנונה. אתם חייבים לעשות עוד ישיבה. 

אני מקווה שמחר אנחנו נשלח את המועד לישיבת המועצה בנושא הארנונה. זה  ראש המועצה:גב' גרין,          

 ביוני. משרד הפנים רק עכשיו שחרר את ההנחיות שלו ולכן אנחנו מחר נדע. 

 . 2026-היום רק השתחררו ההנחיות ל עו"ד שפרבר:          

מרת אני הבנתי שחבר מועצה מעלה, אם החליטו פה זה גם מופנה ליועץ המשפטי, זאת או עומרי רצון:          

 לדון על זה, זה צריך להגיע גם להצבעה. 

 מה אתה רוצה להצביע?  גב' גרין, ראש המועצה:          

 לאשר את הגוף הבוחר לפי הנהלים שבעצם קבע המשרד לשירותי דת. עומרי רצון:          

 נעשה את זה בישיבה הבאה. אין את זה בפניך,מקובל,  גב' גרין, ראש המועצה:          

 אתה יודע מי הגוף הבוחר?          

 כן. פה אומרים. עומרי רצון:         

 בסדר, אבל אין את זה בפני חברי המליאה.  גב' גרין, ראש המועצה:         

 אז מה לעשות? עומרי רצון:         

 הבקשה שלך להצבעה. תגיד אתה.אז תעלה את  גב' גרין, ראש המועצה:        

 להגיד את כל מה שהוא הוציא? עומרי רצון:         

 .4, 3, 2, 1לא שלחת את זה בהצעה, לא בהצעה צירפת ואמרת אני רוצה לאשר  גב' גרין, ראש המועצה:         

לשלוח את זה לחברי שניה, זה מכתב שהמשרד לשירותי דת העביר למועצה. המועצה תפקידה  עומרי רצון:         

 המועצה, אני לא צריך לעשות את זה בעצמי. 

 עומרי. גב' גרין, ראש המועצה:

 אתה צודק שצריך לשלוח אבל היה פה, עו"ד שפרבר:

 כרגע הצעת ההחלטה שלך יכולה להיות לאשר את הגוף הבוחר.  גב' גרין, ראש המועצה:

 מי בעד לאשר את הגוף הבוחר? עומרי ואריה. 

 אבל מה, מרדכי:יעל בן 

 רגע, אבל את יודעת מה את מאשרת?  גב' גרין, ראש המועצה:

 לא. יעל בן מרדכי:

 את לא יודעת. גב' גרין, ראש המועצה:

 שאני אסביר? אז בואו אני אסביר. עומרי רצון:

 שניה עומרי. וההצעה השניה לאשר את הגוף הבוחר בישיבה שתהיה ביולי.  גב' גרין, ראש המועצה:

 אוקי, אז אני אסביר רגע. יש בעצם חמישה אנשים שבעצם קובעים, חברי המועצה,  עומרי רצון:
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 המועצה וכו' מתוך קדימה. יש עוד תשעה אנשים מהגוף הבוחר שקובע  משרד הדתות. 

 התשעה אנשים האלה זה אנשים מקדימה, זו רשימה מסודרת. נשים, גברים, כולם מקדימה.

 אני לא רוצה להגיב לזה כרגע, כי אני חושבת שיש בעיה ברשימה הזאת.  גב' גרין, ראש המועצה:

 אנחנו בודקים את זה ואנחנו נציג את זה במליאה הבאה. אם תהיה בעיה,

 איזה בעיה את מזהה ברשימה? עומרי רצון:

 אני לא אדבר על זה עכשיו, אני בודקת.  גב' גרין, ראש המועצה:

 אוקי. אז בעצם אני רוצה להצביע. אני מכיר כמעט את רוב האנשים שם, ביניהם  עומרי רצון:

 אבי בוסקילה וכו'. 

 אבל זה אנשים שאנחנו הצבענו כבר, לא? יעל בן מרדכי:

 זה אנשים שהשר בחר. גב' גרין, ראש המועצה:

 לא, אתם הצבעתם על החמישה שלכם.  עו"ד שפרבר:

 שה. אנחנו הצבענו על חמי עומרי רצון:

 אבל גם את ההם היה. יעל בן מרדכי:

 בגלל זה את צריכה לקבל את הרשימה, להסתכל אם היא נכונה. לא שמית,  גב' גרין, ראש המועצה:

 לא אם בן אדם ראוי או לא, אלא בראיה הכוללת שלה, מה היא מסמלת הרשימה הזאת והאם היא מוטה, 

 י בודקת את זה.הרשימה הזאת, או לא, מבחינת כל מיני דברים. אנ

 אבל זה השר קובע, זה לא אנחנו קובעים. אריה דורון:

 לא נכון. לא נכון.  גב' גרין, ראש המועצה:

 המועצה יכולה להחליט מה לשר לקבוע?  אריה דורון:

 כן, המועצה תאשר או לא תאשר.  גב' גרין, ראש המועצה:

 אבל הבנתי שאתם עוד בודקים את הכל. המועצה יכולה שלא לאשר את המועמדים של השר. עו"ד שפרבר:

 נכון. ולכן אני מציעה שזה יעלה בישיבה הבאה. גב' גרין, ראש המועצה:

 אתה יודע, אני חי את הפוליטיקה. תאמין לי, יודע אדם נפש בהמתו.  אריה דורון:

 אני לא בפוליטיקה.  עו"ד שפרבר:

 תעלה את זה, מי שרוצה, מי שרוצה שלא.  אריה דורון:

 אני לא פוליטיקאי.  "ד שפרבר:עו

 אין בעיה, אני מכיר את הסיפור. אריה דורון:

 מבחינת נהלים זה כבר היה אמור לקרות. חברי המועצה היו אמורים לקבל את הרשימה  עומרי רצון:

 אותה, זה לא כי אני אדם מיוחד. אז אני לא קיבלתי אי מייל רשמי מהמנכ"ל או מקרן, שלי יש כמו 

 הם מסמסו את זה במועצה, מה קשה להבין? ן:אריה דורו

 אבל אני ביקשתי להבין מי הגוף הבוחר, קיבלתי רשימה, נראית לי בסדר,  עומרי רצון:

 עומרי, אני אומר כמה דברים שלא בסדר אבל אני לא אומר אותם כרגע.  גב' גרין, ראש המועצה:

 אני אומר כמה דברים שלא בסדר שקרו בתהליך הזה. אני לא אומר אותם כרגע, אלא אחרי שאני אוודא טוב, 

 טוב את מה שאני אומרת. אז ההצעה שלך תעלה אותה שוב, נצביע ואז אני אגיד את ההצעה הנגדית 

 חברי,שאומרת שנדון בזה בישיבה הבאה, אחרי ש

 ת זה עכשיו. אז ההצעה שלי זה לאשר א עומרי רצון:
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 אוקי, מי בעד? עומרי ודורון.  גב' גרין, ראש המועצה:

 שמה? יעל בן מרדכי:

 לאשר את הגוף הבוחר, עומרי רצון:

 את לא יודעת מי הגוף הבוחר, איך תאשרי? ההצעה הנגדית אומרת שאנחנו נשלח את זה,  גב' גרין, ראש המועצה:

 את הרשימה, נכיר כל אחד ואחד שרשום שם.בסדר, כאילו עכשיו אם אני אשלח  עומרי רצון:

 שנשלח את זה לחברי המועצה ואנחנו נדון בזה בישיבת המועצה הבאה בחודש יולי.  גב' גרין, ראש המועצה:

 מי בעד? קרן, שלומי, אלה, אפרת,

 על מה? בלבלתם אותי כולכם. יעל בן מרדכי:

 אני אסביר לך, שניה, אפרת, יעל ואיילת נמנעות. גב' גרין, ראש המועצה:

 את הבנת, גב' אדלר, שהצבעת או לא הצבעת? יעל בן מרדכי:

 אני מנסה להבין.  איילת אדלר:

 יעל, בואי נעשה את זה פשוט. אנחנו בעד, אתן נמנעות ואחר כך אני אמשיך להסביר.  גב' גרין, ראש המועצה:

 מאשרים ברוב קולות לדון בנושא בישיבה הבאה.  החלטה: 

 

 תודה, סגרנו את הפרוטוקול.  ראש המועצה: גב' גרין,

 

 הישיבה ננעלה

 

__________________________                                                        __________________________ 

 מנכ"ל המועצה  -ראש המועצה קדימה צורן                                                           עמיקם לוי נגר -קרן גרין 

 


